



**UNION LAND
DEVELOPMENT**

**الاتحاد
لتطوير الأراضي**

Tel: +962 6 552 0842
Fax: +962 6 552 0912
P.O.BOX 926648
Amman-11190, Jordan
e-mail: info@uld.jo
www.uld.jo

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date:1/3/2017 Subject: Other Material Information		السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2017/3/1 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
Union Land Development Co. announces the occurrence of the following material event on Wednesday , 1/3 / 2017 :		تعلن شركة الاتحاد لتطوير الأراضي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة, وذلك بتاريخ يوم الأربعاء الموافق 2017/3/1
Material Event	Insert (X) when applied	الحدث الجوهري
General manger appointment	X	تعيين مدير عام للشركة
Kindly be informed that Mr. Muath Mustafa Enayah has been appointed as a General Manger of the company from 1/3/2017 ▪ Attachments: Insider Identify Form A copy of the personal identify		يرجى العلم بأنه تم تعيين السيد معاذ مصطفى عناية مدير عام للشركة اعتباراً من 2017/3/1 ▪ مرفق: نموذج تعريف الشخص المطلع صورة عن الهوية الشخصية
Kindly accept our high appreciation and respect Company's Name: Union Land Development Co. Vice Chairman of the Board Signature Khaled Al Maqableh		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام اسم شركة: شركة الاتحاد لتطوير الأراضي توقيع نائب رئيس مجلس الادارة خالد المقابلة

